
 

Zápisnica 

zo IX. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 16.4.2020  

v parčíku pri Kultúrnom dome v Nemciach o 18.00 hodine. 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m :  
 

1. Otvorenie,  schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ 

3. Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ  zo dňa 24.3.2020. 

4. Žiadosť o odpustenie nedaňovej pohľadávky – CERN, s.r.o. 

5. Informácie 

 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie OZ otvorila a prítomných poslancov privítala starostka obce. Program bol doplnený  

a zároveň tak aj schválený o bod Informácie, ktorý navrhol poslanec pán Bugáň. 

 

 

K bodu č. 2 – Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Ján Slovák, Mgr. Kristína Geciová, Ing. Vladimír 

Bugáň. Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Mira Varlová a Oľga Kostiviarová. 

Za zapisovateľa bola určená Eva Tóthová. 

 

 

K bodu č. 3 - Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ  zo dňa 24.3.2020 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že Uznesenia č. 105-110/2020 sú splnené a uznesenia č. 

51,54,62/2019 sú v priebehu plnenia. 

 

 

K bodu č. 4  - Žiadosť o odpustenie nedaňovej pohľadávky – CERN, s.r.o. 

Na základe žiadosti o odpustenie nedaňovej pohľadávky firmy CERN s.r.o. Obecné 

zastupiteľstvo v Nemciach schválilo odpustenie nedaňovej pohľadávky – CERN, s.r.o, 

Mičinská cesta 35, Banská Bystrica v sume 400,- € mesačne za prenájom priestorov  

Pohostinstva, Nemčianska cesta 93, Nemce počnúc dňom  01.04.2020  až do času, kým bude 

nariadenie Úradu verejného zdravotníctva Slovenskej republiky číslo OLP/2576/2020 zo dňa 

12.03.2020 zrušené a v zmysle  § 27 ods.5 Zásad hospodárenia  a nakladania s majetkom obce 

zo dňa 28.06.2012. 

 

 

K bodu č. 5 - Informácie 

Starostka obce podala informáciu poslancovi pánovi Bugáňovi o oprave strechy na 

prevádzkovej budove, vysvetlila príslušné faktúry. Ďalej vysvetlila dôvod prečo sa nerobilo 

verejné obstarávanie a ujasnila prečo sa platí stočné na cintoríne. 

 

 



     Nakoľko bol program OZ vyčerpaný, starostka obce zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

ukončila. 

 

 

Zapísala: Eva Tóthová 

 

 

 

Overovatelia:            Ing. Mira Varlová          ....................................... 

 

                                  Oľga Kostiviarová         ....................................... 

 

 


